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1 PROGRAM IN TERMINSKI PLAN DELA ZA MANDATNO 

OBDOBJE 2024-2026 

 
Študentje smo uporni, progresivni in politično aktivni – gonilna sila družbenega razvoja. Naša 

organizacija bo gradila na zgodovinskem izročilu študentske angažiranosti in vztraja pri 

vrednotah dialoga, strpnosti in timskega dela, da bi univerzo in širšo skupnost spremenili na 

bolje. 

Cilj, ki ga mora študentska skupnost krepiti v naslednjem mandatu je sodelovanje pri prirpavi 

zakonodajnih pobud, ki izboljšujejo položaj mladih (podobno kot ZUPŠ-1). Redno 

organiziranje dogodkov, ki spodbujajo razpravo o aktualnih družbenih vprašanjih, bodisi 

predavanja, okrogle mize itd. Prav tako pa mora biti cilj tudi povečanje prepoznavnosti 

študentskih gibanj v nacionalnem in mednarodnem okolju. 

Naslednji sklop ciljev je razvoj akademske, socialne in kulturne dimenzije študentskega 

življenja, ki bi ga naredili s ustvarjanjem prostorov za interdisciplinarno sodelovanje študentov, 

tu mislim predvsem podpora študentskim pobudam v kulturi ter krepitec socialne podpore z 

razširitvijo subvencij in uvajanjem novih storitev za študente (dostop do psihološke pomoči). 
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Trajnostna prihodnost študentske organizacije in univerze je pomemben cilj, ki bi ga morali 

spodbujati preko trajnostnih praks, prav tako pa promocija trajnostnih študentskih projektov, ki 

naslavjajo podnebne spremembe in energetsko učinkovitost. 

Nenazadnje pa ne smemo pozabit, da smo študentje gonilna sila družbenih sprememb, tukaj 

mislim predvsem podpora organizaciji študentskih protestov in pobud, kadar so ogrožene 

pravice študentov in širše skupnosti (npr. Ukinitev zdravstvenega doma za študente). Prav tako 

je tukaj treba spodbujati in vključevati mlade v prostovoljne in družbeno kritične projekte. 

Pomembna in ključna točka je ohranjanje zgodovinskega spomina na pomembne trenutke 

študetnske angažiranosti (npr. Maj 1968, gibanja v 80-ih) skozi razstave, simpozije in 

obeležitve. 

Zavedam se, da lahko le z močnim in enotnim glasom študentov ter aktivnim 

sodelovanjem na vseh ravneh dosežemo potrebne spremembe in zagotovimo boljšo 

prihodnost za vse generacije študentov, ki prihajajo. 

 

 
1.1 PROGRAM KANDIDATA ZA PREDSEDNIKA ŠOU V LJUBLJANI 

1.1.1 Kdo sem? 

 
Rojen sem 18. marca 1997 v Celju, v veliki družini s tremi sestrami in dvema bratoma. Že v 

mladosti sem se skozi dinamiko življenja v številčni družini naučil pomembnih vrednot, kot so 

medsebojno sodelovanje, poslušnost, strpnost in sposobnost dialoga. Prihajam iz skromnega 

okolja, kar se odraža tudi v mojem dosedanjem delovanju. V osnovni šoli sem poleg šolskih 

obveznosti treniral nogomet in se pri devetih letih začel ukvarjati s sojenjem nogometnih tekem 

– sprva v velikem nogometu, nato v malem. Ta hobi me je naučil nepristranskega odločanja ter 

usklajenega in strpnega delovanja v skupnosti. Prav zaradi teh izkušenj sem že pri petnajstih 

letih postal predsednik otroškega parlamenta. 

 

Po osnovni šoli sem se vpisal na Gimnazijo Velenje, kjer sem preživel eno najlepših obdobij 

svojega življenja. Bil sem aktiven tako na šoli kot pri obšolskih dejavnostih. Vsa štiri leta sem 

treniral nogomet, sodil tekme ob koncih tedna, sodeloval v dijaški sekciji Kluba 

zgornjesavinjskih študentov ter sodeloval pri številnih delovnih akcijah lokalnih društev. Že v 
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prvem letniku gimnazije sem postal poslanec Dijaške organizacije Slovenije in bil izvoljen za 

dijaka v svetu zavoda na Šolskem centru Velenje, kar mi je zaupanje več kot 600 dijakov 

predstavljalo posebno čast. Poleg šolskih obveznosti sem opravljal priložnostna dela – med 

poletnimi počitnicami sem delal v podjetju Davidov hram, med zimskimi počitnicami sodeloval 

pri organizaciji smučarskih skokov na Ljubnem, bil aktiven na smučarskem centru Golte in 

delal v podjetju Autocommerce. 

 

Po gimnaziji sem nadaljeval študij v Ljubljani. Najprej sem se vpisal na Filozofsko fakulteto, 

nato pa sem študij nadaljeval na Fakulteti za družbene vede, smer obramboslovje, kjer sem 

uspešno diplomiral. Leta 2016 sem kot sodelavec resorja za študijsko problematiko sodeloval 

pri dvoletni raziskavi o sprejemnih izpitih na Univerzi v Ljubljani. Leta 2018 sem bil izvoljen 

za poslanca in kasneje postal podpredsednik študentske organizacije Fakultete za družbene vede 

ter Društva študentov obramboslovja Slovenije. Vodil sem poslansko skupino Združenja 

avtonomnih študentskih skupin – Modro za študente, nato pa sem v drugi polovici mandata 

kandidiral in bil izvoljen za vodjo resorja za komuniciranje in razvoj. 

 

Kot vodja resorja za komuniciranje in razvoj sem pridobil dragocene izkušnje na področju 

stikov z javnostjo, kriznega komuniciranja in organizacije. Z operativno ekipo ŠOU sem  

spoznal, da dobro vodenje temelji na usklajenem sodelovanju vseh članov ekipe. Kljub začetni 

neizkušenosti na področju stikov z javnostjo sem svoje kompetence s tem delom občutno 

izboljšal. 

 

Leta 2018 sem bil soglasno izvoljen za predsednika Kluba zgornjesavinjskih študentov. Na tej 

funkciji sem se izkazal pri koordinaciji sestankov, organizaciji dogodkov in timskem delu. 

Posebej sem ponosen na organizacijo dogodka Flosfest 2019, ki je v dveh dneh privabil več kot 

6.000 obiskovalcev in gostil priznane glasbene skupine, kot so Parni Valjak, Siddharta, 

Kingston in Pop Design. 

 

V mandatnih obdobjih 2020–2022 in 2022–2024 sem uspešno opravljal funkcijo, za katero 

kandidiram tudi tokrat. V obdobju prvega mandata smo se spopadali s pandemijo covida-19, ki 

je močno vplivala na študente. Na ŠOU v Ljubljani smo si prizadevali omogočiti študentom 

čim bolj brezskrbno in kakovostno študijsko izkušnjo. Na nacionalni ravni sem kot član 
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predsedstva ŠOS sodeloval pri sprejemanju zakona ZUPŠ-1, s katerim smo dosegli pomembne 

izboljšave za študente, med drugim višje štipendije, boljše subvencije za prehrano in opredelitev 

statusa študenta s posebnimi potrebami. Ti ukrepi prinašajo študentom letno 35 milijonov evrov 

več iz državnega proračuna. 

 

Sem ambiciozen, delaven, odgovoren in pošten posameznik, zmožen kritičnega razmišljanja in 

vedno pripravljen pomagati. Socialna ozaveščenost mi je blizu, saj izhajam iz okolja, ki je bilo 

v času mojega otroštva v socialnem pomanjkanju. Verjamem v moč dialoga in sodelovanja, kar 

je vodilo vseh mojih dosedanjih prizadevanj. 

 

 
 

1.1.2 Uvodne misli 

 
Študentska organizacija Univerze v Ljubljani (ŠOU) že od svoje ustanovitve predstavlja 

osrednjo institucijo za študentsko organiziranje v Sloveniji. S svojim razvejanim delovanjem 

na področju izobraževanja, sociale, obštudijskih dejavnosti, mednarodnega povezovanja in 

številnih drugih projektov si prizadeva za zaščito in izboljšanje pravic študentov. Prav ta 

prizadevanja so omogočila, da študentje v Sloveniji uživamo visoko raven pravic, Ljubljana pa 

se je izoblikovala v privlačno in prijazno okolje za domače in tuje študente. 

 

ŠOU je skozi leta vzpostavila učinkovito organizacijsko strukturo, ki temelji na delu resorjev, 

zavodov in študentskih organizacij visokošolskih zavodov (ŠOVZ). Čeprav je v javnosti 

pogosto prepoznana po obštudijskih projektih, njena vloga sega veliko dlje. Ključno je 

izpostaviti, da brez delovanja ŠOU številne študentske pravice, kot so dostop do zdravstvenih 

storitev v Študentskem zdravstvenem domu, subvencionirana prehrana in statusne pravice, ki 

omogočajo nemoteno študijsko in obštudijsko življenje, ne bi bile zagotovljene. Še posebej je 

pomembno delovanje pri sprejemu Zakona o urejanju položaja študentov (ZUPŠ-1), ki je 

študentom prinesel letne ugodnosti v višini več kot 35 milijonov evrov. 

 

Kot nekdo, ki sem že imel priložnost sodelovati pri vodenju ŠOU in videti, kakšen vpliv ima 

organizacija na vsakdanje življenje študentov, sem izjemno ponosen na dosežke preteklih 
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mandatov. Prav te izkušnje in uspehi me navdihujejo, da prevzamem še večjo odgovornost in z 

vsem znanjem ter energijo, ki ju premorem, nadaljujem uspešno delo. 

 

Z globokim spoštovanjem do pomena te funkcije in z željo po iskanju novih rešitev za dobrobit 

študentov sem se odločil kandidirati za predsednika ŠOU. Verjamem, da lahko skupaj gradimo 

še boljšo prihodnost za vse študentke in študente. 

 

ŠOU in njena družina 

 
ŠOU bo, v kolikor mi boste zaupali vodenje, deloval transparentno in učinkovito ter predvsem 

za študente. V svojem mandatu bom obdržal dobre prakse iz preteklosti in jih poskušal 

izpopolniti s predlogi, ki bodo v korist vsem študentom. Moji glavni cilji mandatnega obdobja 

2024-2026 so sledeči: 

• skrbeti za visok nivo vsebinskega dela predsedstva, resorjev in študentskega zbora; 

• izboljšati in preoblikovati projektno delo; 

• jamčiti transparentno, smiselno in učinkovito porabo sredstev ŠOU; 

• opozarjati in kritizirati delovanje organizacij in vlade, v kolikor bodo s tem kršene 

študentske pravice; 

• vzpostaviti organizacijo, ki bo šla v korak s časom, predvsem na vsakodnevno navajanje 

delovanja preko digitalnih orodij; 

• približati organizacijo vsem študentkam in študentom, ki bi radi sodelovali, bili kritični 

in participirali pri študentski politiki; 

• boriti se za ohranitev priborjenih študentskih pravic in le te povečati; 

• omogočiti inovativne in nove projekte ter vsebine, ki jih bodo lahko ustvarjali študentke 

in študenti; 

• sodelovati z organizacijami, zavodi, društvi, klubi in drugimi oblikami, ki bodo imeli 

podobne smernice in cilje kot ŠOU; 

• opozarjati na anomalije v izobraževalni, socialni in drugi zakonodaji, ki študentom 

onemogočajo brezskrben in uspešen študij; 

• popraviti pogosto negativno mnenje o ŠOU v študentskih in drugih javnostih, 

• ohraniti in okrepiti neodvisnost in avtonomnost ŠOU; 
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• nadaljevati s pozitivnimi praksami prejšnjega mandata in se tudi učiti iz napak. 

 

Zgoraj našteti cilji so del programa, ki ga bom poskušal realizirati s pomočjo vseh ljudi, ki so 

posredno ali neposredno povezani z organizacijo. Vsak izmed ciljev je ekipnega pomena, zato 

si želim, da bi ob uspešnem dialogu, sinergiji in kohezivnosti vseh, prišli do zadanih ciljev. 

 

 
Administracija predsednika bo še naprej opravljala projekte namenjene študentski oz. v 

nekaterih primerih bodoči študentski javnosti: 

• priprava informativne brošure za maturante slovenskih srednjih šol in razvoz brošur po  

vseh srednjih šolah in gimnazijah v Sloveniji; 

• pomoč maturantkam in maturantom po Ljubljani v času februarskih informativnih dni 

visokošolskih zavodov v Ljubljani; 

• operativno delo na projektih ŠOU; 

• izvedba novih partnerskih in samostojnih projektov, ki jih bodo vodili člani 

administracije ali drugi študentje in študentke; 

• delo komuniciranja in razvoja, koordiniranje in sprejemanje informacij med 

predsedstvom, resorji, zavodi, strokovnimi službami, stalnimi dejavnostmi in 

študentskim zborom; 

• priprava in izvedba raznoraznih avdio-video konferenc, okroglih miz in ostalih 

projektov. 

 

 
Predsedstvo bo še naprej delovalo tedensko, na rednih, izrednih in korespondenčnih sejah. Od 

članov predsedstva bom zahteval poročila o svojem delovanju prav tako mi bodo morali 

predstavljati finančne načrte in poročila ter vsebinsko razlago projektov. Študentski zbor, kot 

najvišje predstavniško telo ŠOU, bo redno prejemal informacije o delu predsedstva. Poleg 

predsedstva na ŠOU delujejo tudi drugi organi: resorji, stalne dejavnosti, zavodi in stalni 

projekti. Predstavil vam bom svoj pogled delovanja še z ostalimi organi ŠOU. 

Študentske organizacije visokošolskih zavodov (ŠOVZ-ji) so od vseh organizacijskih oblik 

najbližje študentkam in študentom posameznih fakultet in akademij Univerze v Ljubljani in 



10  

drugih visokošolskih zavodov, ki so pridruženi ŠOU. Pomembno pripomorejo k prepoznavnosti 

ŠOU in s svojim delom študentsko organiziranje polnijo z različnimi projekti najrazličnejših 

vsebin in ciljev. Pogosto njihovo delo na ŠOU in širše ostane prezrto, četudi se predsedniki in 

člani ŠOVZ-jev trudijo na različne načine povezati s študentsko in drugo javnostjo. Poskrbel 

bom, da bodo glasovi predstavnikov ŠOVZ-jev uslišani, da bodo v meni imeli sogovornika in 

stabilnega partnerja pri oblikovanju novih in inovativnih projektov. Želim si sodelovanja med 

predsedstvom, resorji in ŠOVZ-ji, da bomo skupaj strmeli k boljšim projektom in da bodo 

projekti steber delovanja ŠOU v naslednjem mandatu. 

S strani študentskega zbora, njegovih poslancev in delovnih teles pričakujem progresivne 

vsebinske dokumente – resolucije, katerih vsebina bo ključna za zagovarjanje ne le študentskih 

pravic, ampak tudi drugih področji, ki zadevajo širšo družbo. Študentski zbor kot legitimen 

organ, ki predstavlja študentke in študente mora in more predstavljati središče za sprejem 

vsebinskih in drugih smernic ŠOU. Zavedam se in spoštujem avtonomno delo študentskega 

zbora. Strmel bom k rednem sodelovanju s poslanci študentskega zbora in njihovem 

predsedniku oz. predsednici, da bomo skupaj zagotovili demokratičnost organizacije, ki si upa 

zagovarjati stališča, neglede na njihovo percepcijo v drugih javnostih. Skupaj s predsednikom 

oz. predsednico študentskega zbora bom ovrednotil delovanje delovnih teles, da bodo poslanci 

ne le na zboru, ampak tudi izven njega čutili delovanje organizacije. 

V organigramu ŠOU so se nadzorni organi spremenili. V preteklosti smo imeli tožilstvo in 

razsodišče, medtem ko imamo sedaj pritožbeno komisijo. ŠOU je poleg tega podvržen nadzoru 

Nadzorne komisije ŠOS in Računskega sodišča RS. Poskrbel bom, da se bo organ neodvisno 

odločal na podlagi pritožb ŠOU in v kolikor bo v moji moči, preprečil vsakršno vmešavanje v 

delo teh organov. 

Stalne dejavnosti ŠOU pomenijo zraven resorjev najpomembnejši projektni in vsebinski del 

naše organizacije. V mandatu, ki prihaja želim z rednimi sestanki z vodji stalnimi dejavnostmi 

in rednimi kolegiji stalnih dejavnosti, spodbuditi njihovo povezovanje in delo. 

I. Dijaška skupnost Ljubljana (DSL) je edina in največja stična točka srednješolk in 

srednješolcev v Mestni občini Ljubljana in Občini Škofljica. Pomembno je, da imajo mladi že 

v času srednješolskega izobraževanja možnost aktivnega zastopanja njihovih pravic in 

aktivnega projektnega dela. Podobno kot ŠOU ima tudi DSL parlament (sestavljen podobno 
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kot Študentski zbor), v katerega se vključujejo poslanke in poslanci, ki predstavljajo dijaške 

skupnosti posameznih srednjih šol. Parlament je najvišji organ DSL, ki vsako leto izvoli upravni 

odbor, slednji predstavlja izvršni organ DSL. Največji projekt DSL je parada ljubljanskih 

maturantov, ki so po dolgi letih privatiziranega zaslužkarstva v prejšnjem mandatu začeli 

organizirati dijaki sami, s pomočjo ŠOU in DSL. S tem so svojim vrstnikom zagotovili 

brezplačni skupinski dogodek, ki je bil prej vrsto let predmet spora med plesnimi šolami. Na to 

samoiniciativnost DSL v prejšnjem mandatu sem tudi sam zelo ponosen in sem ga po svojih 

močeh podpiral, kar nameravam početi tudi vnaprej. Skupaj z Dijaško organizacijo Slovenije 

organizira DSL dijaško nacionalno konferenco, ter druge projekte. DSL je tudi prvi stik dijakinj 

in dijakov s študentskim organiziranjem, saj vodja DSL upravni odbor in parlament redno 

obvešča in vabi na dogodke, ki jih pripravlja ŠOU. Dijaki in študentje smo v preteklosti vedno 

delovali v sinergiji, ker se je medsebojno sodelovanje pokazalo za dobro, hočem to prakso 

nadaljevati tudi v prihodnje. 

II. Neodvisni list ljubljanskih študentov – Tribuna mora tudi v prihodnjih letih nadaljevati 

s svojim temeljnim in osnovnim poslanstvom, ki ga v različnih formah opravlja že vse od 

decembra leta 1951. Tribuna v tem trenutku deluje predvsem v spletni različici, saj je tako 

dostopna širši publiki, kot v tiskani obliki. Piske in pisci se lotevajo najrazličnejši aktualnih 

tem, ki jih poglobljeno analizirajo in komentirajo (komentar), pišejo recenzije (domače branje) 

in ustvarjajo likovnih vsebine, ki razgaljajo družbeno vsiljene prakse naravnega in normalnega 

(STRIP-anje). Kontinuirano in nemoteno delovanje Tribune je za Študentsko organizacijo 

univerze v Ljubljani zelo pomembno, saj mora Tribuna tudi v prihodnje predstavljati odprto 

platformo izražanja za vse študente in študentke, ki o delovanju družbe razmišljajo in o 

posredovanih resnicah dvomijo. Uredniška politika mora tako kot samo delovanje stalne 

dejavnosti Tribuna ostati popolnoma avtonomno. Namen dela, ki ga študentke in študenti 

opravijo na stalni dejavnosti Tribuna ni niti zbiranje in nabiranje like-ov na različnih socialnih 

omrežjih, niti služenje določenim skupinam pritiska in njihovim svetovnim nazorom. Tribuna 

mora ostati v svojem delovanju odprta za vse študente in študentke ter v svojih vsebinah in 

idejah raznolika, nudi naj informacije in novice, ki so v večini primerov prezrte in s tem ohranja 

glas raznolikosti in kritičnosti. 
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III. Študentska prehrana bo tudi v prihodnjem mandatu skrbela za dosledno podeljevanje 

(ali odvzemanje) subvencij posameznim gostincem. Komisija za študentsko prehrano in točka 

za subvencioniranje študentske prehrane sta do sedaj delovali odlično, odlično delo pa bosta 

nadaljevali tudi v prihodnjem mandatu. 

 

Zavodi ŠOU so bili ustanovljeni z namenom izvajanja specifičnih dejavnosti, ki zaradi  

različnih razlogov niso bile možne znotraj obstoječe strukture ŠOU. Gre za pomembne 

organizacijske enote, ki s svojim delovanjem bistveno pripomorejo k kakovosti študentskega  

življenja. V nadaljevanju predstavljam pogled na posamezne zavode in njihovo sodelovanje z  

ŠOU. 

 

I. Radio Študent 

 
Radio Študent, kot najstarejši študentski radio v tem delu Evrope, predstavlja pomemben steber 

kulturne in medijske dediščine. Njegova neodvisnost in kritičen glas sta izjemnega pomena za 

študentsko skupnost in širšo družbo. Čeprav je bilo sodelovanje med ŠOU in Radiem Študent 

v preteklih letih večkrat napeto, si želim, da v prihodnje vzpostavimo trajno partnersko 

sodelovanje. Skupaj moramo dokazati, da nas združujejo skupni cilji, kot so krepitev 

študentskega glasu, spodbujanje kreativnosti in pluralnosti mnenj. Redni sestanki in dialogi, ki 

smo jih začeli v preteklem mandatu, so že pokazali potencial za sinergijo, ki jo je potrebno še 

dodatno razvijati. Radio Študent mora ostati glasnik študentov in prostor za alternativno 

izražanje. 

 

II. Kersnikova 

 
Pod okriljem zavoda Kersnikova delujejo inovativni projekti, kot so Klub K4, Biotehno, Rampa 

Lab in Galerija Kapelica, ki študentom omogočajo kreativno in alternativno izražanje. Ti 

programi so ključni za raznolikost kulturne ponudbe v Ljubljani in širše. Zavod Kersnikova 

odpira vrata sodobnim umetniškim praksam, znanstvenim raziskavam in povezovanju 

tehnologije z umetnostjo. V prihodnje si želim še večje prepoznavnosti dogodkov zavoda med 

študentsko populacijo. Kersnikova naj ostane središče za študente, ki želijo raziskovati, se 

izobraževati in umetniško izražati na inovativne načine. 
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III. ŠOU Šport 

 
Zavod ŠOU Šport s svojim pestrim naborom aktivnosti, od rekreacijskih programov, kot so 

aerobika, pilates, in alpinistična šola, do adrenalinskih doživetij, kot je tandemski skok s 

padalom, spodbuja zdrav življenjski slog študentov. Tradicionalni Študentski tek na grad, ki 

je v preteklem mandatu praznoval jubilejno 30. izvedbo, je eden najbolj prepoznavnih 

dogodkov zavoda. V prihodnje želim še okrepiti sodelovanje z zavodom in skupaj razvijati nove 

projekte, ki spodbujajo gibanje, dobro počutje in zdrav način življenja. Prav tako želim povečati 

dostopnost teh programov z dodatnimi subvencijami, da bo šport dostopen vsem študentom. 

 

IV. Študentska svetovalnica 

 
Študentska svetovalnica je eden najpomembnejših zavodov ŠOU, saj s svojimi storitvami 

neposredno odgovarja na potrebe študentov. Brezplačno pravno in socialno svetovanje, pomoč 

pri iskanju namestitve (posredovalnica sob m²) ter psihosocialna podpora so ključne dejavnosti, 

ki izboljšujejo kakovost študentskega življenja. V času epidemije covid-19 je zavod razvil 

brezplačno psihosocialno pomoč, ki je danes nepogrešljiv del njegove ponudbe. V prihodnje si 

želim okrepiti izmenjavo informacij med svetovalnico in ŠOU, kar bo omogočilo boljše 

prepoznavanje potreb študentov in oblikovanje ustreznih politik na področju sociale in 

izobraževanja. 

 

V. Študentski kampus 

 
Študentski kampus je prostor, ki nudi študentom možnosti za izobraževanje, ustvarjanje 

projektov, medsebojno povezovanje in druženje. V prihodnje želim, da kampus poveča svojo 

prepoznavnost med študenti in ponudi več dogodkov, ki bodo brezplačni ali neprofitne narave. 

Kampus mora postati stičišče idej, inovacij in kulture, kjer se lahko študentje udeležijo 

konferenc, delavnic in različnih družabnih dogodkov, ki bogatijo njihovo študijsko izkušnjo. 

 

VI. Fundacija Študentski tolar 

 
Fundacija Študentski tolar je ključni zavod za reševanje socialne problematike študentov. 

Podeljuje enkratno finančno pomoč študentom, ki se znajdejo v socialni stiski, in s tem delno 
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blaži posledice vedno višjih stroškov študija. Čeprav humanitarne dejavnosti niso osrednja 

naloga ŠOU, so prizadevanja fundacije nujna, saj mnogi študenti zaradi pomanjkanja osnovnih 

sredstev ne morejo kakovostno opravljati svojih študijskih obveznosti. Želim si, da bi fundacija 

še naprej delovala kot glasnik socialnih problemov in prenašala ugotovitve na pristojne 

institucije. Na dolgi rok moramo skupaj z državo iskati rešitve, ki bodo zagotovile stabilno 

socialno okolje za vse študente. 

 

Zavodi ŠOU so nepogrešljiv del študentske organizacije, saj pokrivajo široko paleto potreb in 

interesov študentske skupnosti. V prihodnjem mandatu si želim še tesnejšega sodelovanja z 

zavodi, s ciljem nadgradnje obstoječih projektov in razvoja novih, ki bodo še naprej izboljševali 

življenje študentov v Ljubljani in širše. Vsak zavod ima svojo edinstveno vlogo, ki jo moramo 

negovati in krepiti, da bo ŠOU še naprej predstavljal enega ključnih stebrov študentskega 

življenja. 

 

Strokovne službe, ki jih predstavlja direktor ŠOU so se v zadnjih letih skrčile, a še vedno 

opravljajo nalogo nekakšnega 'servisa' ŠOU. V svojem mandatu želim okrepiti tudi sodelovanje 

s strokovnimi službami, torej redni sestanki in izmenjava mnenj tako z direktorjem, kot z 

finančno-računovodsko službo, vložiščem in strokovnimi sodelavci. Nemoteno delovanje ŠOU 

lahko zagotovi dobra povezanost in sinergija delovanja med t. i. 'političnim delom' ŠOU, ki ga 

predstavljamo študenti in strokovnimi službami ŠOU. 

1.1.3 ŠOU in drugi 

 
V tem delu kandidature bom opisal svoje videnje sodelovanja ŠOU z drugimi ključnimi 

deležniki, med katerimi izpostavljam: Študentsko organizacijo Slovenije (ŠOS), Univerzo v 

Ljubljani z njenim Študentskim svetom, Mestno občino Ljubljana (MOL), Študentske domove 

Ljubljana ter druge partnerje, ki so pomembni za študentsko skupnost. 
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Študentska organizacija Slovenije (ŠOS) 

ŠOS je krovna organizacija, ki združuje štiri velike študentske organizacije: ŠOU v Ljubljani, 

ŠOUM, ŠOUP in Zvezo študentskih klubov Slovenije (ŠKIS). Njeno poslanstvo je enotno 

zastopanje študentskih interesov na državni ravni. Zgodovina kaže, da smo pomembne 

spremembe na področju študentske politike dosegali le s skupnim in enotnim delovanjem. 

 

V svojem mandatu se bom zavzemal za intenzivno in tvorno sodelovanje z drugimi članicami 

ŠOS. Vodje resorjev na ŠOU bom spodbujal k aktivnemu sodelovanju v delovnih odborih ŠOS, 

saj je prav tam pogosto zasnovana politika, ki vpliva na študente po celotni Sloveniji. Poudarek 

bom dal rednemu poročanju o dogajanju na teh srečanjih, da bomo lahko usklajeni pri vseh 

ključnih odločitvah. 

 

Kot član predsedstva ŠOS bom zagovarjal: 

 
• krepitev dostopnega, brezplačnega in kakovostnega javnega visokega šolstva; 

• povečanje državnih sredstev za štipendije in druge socialne transferje; 

• izboljšanje dostopnosti in kakovosti prostočasnih aktivnosti za študente; 

• krepitev mednarodnega povezovanja in izmenjave informacij s sorodnimi 

organizacijami; 

• močne in učinkovite študentske organizacije in klube. 

 
Spodbujal bom strokovnost in vsebinsko moč ŠOS, deloval bom povezovalno ter skrbel, da bo 

ŠOS proaktivno zastopal interese vseh študentk in študentov. 

 

Univerza v Ljubljani in Študentski svet Univerze v Ljubljani 

 
Sodelovanje med ŠOU in Študentskim svetom Univerze v Ljubljani se je v zadnjem mandatu 

izboljšalo, kar je postavilo dobro osnovo za nadaljnjo krepitev odnosov. V prihodnjem mandatu 

si želim, da bi s Študentskim svetom ohranili redno in učinkovito izmenjavo informacij ter 

nadaljevali z uspešnimi praksami. 

 

Prizadeval si bom za skupno zastopanje ključnih vsebinskih dokumentov Univerzi, s čimer 

bomo še bolje usklajeni pri reševanju univerzitetnih izzivov. Študentski svet ima z Univerzo 
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bolj formalizirano povezavo, zato bo ŠOU svoje predloge pogosto zagovarjal v sodelovanju s 

Študentskim svetom. Poleg tega bo resor za študijsko problematiko še naprej spodbujan k 

rednemu sodelovanju z Univerzo in njenimi telesi, da bomo lahko hitro in učinkovito naslavljali 

študijsko problematiko ter izboljševali pogoje za študij. 

 

Mestna občina Ljubljana (MOL) 

 
Mestna občina Ljubljana je eden ključnih deležnikov za kakovostno življenje študentov v 

prestolnici. Kljub nekaterim preteklim razhajanjem, kot je vprašanje avtonomnosti 

Študentskega zdravstvenega doma na Aškerčevi, menim, da obstaja velik potencial za 

sodelovanje na področjih, ki neposredno vplivajo na študente. 

 

ŠOU mora okrepiti dialog z MOL, da lahko redno posredujemo mnenja, predloge in zahteve 

študentov. Pri tem je pomembno: 

 

• izboljšanje stanovanjskih pogojev za študente, vključno z zagotavljanjem dodatnih 

subvencioniranih bivalnih enot; 

• večja vključenost študentov v mestne kulturne in športne dogodke. 

 
Sodelovanje z MOL vidim kot priložnost za izgradnjo študentom prijazne Ljubljane. V 

prihodnjem mandatu bom izvajal pritisk, kjer bo to potrebno, in iskal skupne točke za 

partnerstvo. 

 

Študentski domovi Ljubljana 

 
Študentski domovi Ljubljana so ključnega pomena za bivanjske pogoje študentov. ŠOU bo še 

naprej podpiral širitev kapacitet študentskih domov in izboljšanje kakovosti bivanja. Prav tako 

je potrebno dodatno urediti dostopnost namestitev za tuje študente, ki se soočajo z več ovirami. 

 

Drugi deležniki 

 
ŠOU mora ohraniti in okrepiti sodelovanje tudi z drugimi partnerji, kot so nevladne 

organizacije, podjetja, ki sodelujejo pri projektih študentskih praks, in mednarodne institucije. 
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Povezovanje z različnimi akterji omogoča širjenje možnosti za študente, naj bo to na področju 

izobraževanja, kulture ali zaposlovanja. 

 

Sodelovanje z drugimi deležniki je ključ do uspešnega zastopanja interesov študentk in 

študentov. Z močnimi partnerskimi odnosi lahko ŠOU bistveno pripomore k izboljšanju 

študentskega življenja, ne le v Ljubljani, temveč tudi širše. Moja vizija vključuje gradnjo 

mostov, iskanje skupnih interesov in stalno zagovarjanje potreb študentov v vseh relevantnih 

zadevah. 

 

 
1.1.4 Zaključne misli – odprti del programa 

 
Ko razmišljam o svoji kandidaturi za predsednika ŠOU v Ljubljani, me navdaja občutek 

odgovornosti in hkrati velike priložnosti. Študentsko organiziranje je mnogo več kot 

upravljanje projektov ali reševanje aktualnih problemov – gre za krepitev skupnosti, v kateri se 

prepletajo številne zgodbe, potrebe in ambicije študentk in študentov. To zavedanje me vodi pri 

oblikovanju programa, ki ni le odziv na izzive sedanjosti, temveč temelji na viziji, kako lahko 

skupaj gradimo boljšo prihodnost. 

 

Živimo v času, ko so študentke in študenti soočeni z mnogimi vprašanji, ki segajo od 

zagotavljanja osnovnih socialnih pogojev, kot so dostopna stanovanja, prehrana in zdravstvena 

oskrba, do globljih vprašanj, kot so kakovost izobraževanja, enake možnosti za vse in 

zagotavljanje prostorov za osebni razvoj ter ustvarjalnost. Kot predsednik ŠOU želim 

zagotoviti, da bo organizacija ostala močan glas vseh študentk in študentov, glas, ki se ne bo le 

slišal, ampak tudi poslušal. 

 

V svojem programu sem se dotaknil številnih konkretnih izzivov, s katerimi se srečujejo 

študenti. Govoril sem o pomembnosti zavodov ŠOU, ki s svojo raznolikostjo in kakovostnimi 

programi omogočajo širok spekter aktivnosti – od kulturnih dogodkov na Radiu Študent in 

alternativne ustvarjalnosti na Kersnikovi do podpore zdravemu življenjskemu slogu preko ŠOU 

Športa. Zavodi niso le orodje za izvajanje programov; so nosilci identitete ŠOU, ki mora še 

naprej vlagati v njihovo razvojno vizijo. 
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Poudaril sem tudi ključno vlogo sodelovanja z drugimi deležniki – od Študentske organizacije 

Slovenije, s katero moramo ohraniti enotnost v dialogu z državo, do Univerze v Ljubljani, 

Mestne občine Ljubljana in Študentskih domov Ljubljana, kjer je ključna naloga graditi 

partnerske odnose, ki bodo koristili študentom. Na teh področjih vidim ogromno priložnosti, ki 

jih lahko izkoristimo z večjo vključenostjo in aktivnim zagovarjanjem interesov študentov. 

 

V ospredje postavljam tudi pomen prilagodljivega in odzivnega delovanja ŠOU. ŠOU mora  

znati prepoznati nove trende in potrebe, ki se pojavijo med študenti, in hitro oblikovati rešitve. 

Naj bo to digitalizacija, ki odpira nova vrata za izobraževanje in zaposlovanje, ali prilagajanje 

socialnih programov, kot je brezplačna psihosocialna pomoč, ki se je v času pandemije izkazala 

za nepogrešljivo. 

 

A moj program ni zaprt dokument. Namenoma ga puščam odprtega, saj verjamem, da se prava 

moč študentskega organiziranja skriva v sodelovanju in vključevanju. ŠOU mora biti prostor, 

kjer ima vsak študent možnost izraziti svoje mnenje, predlagati spremembe in sodelovati pri 

njihovem uresničevanju. Zato želim v svojem mandatu okrepiti mehanizme za sodelovanje, kot 

so javne razprave, redna srečanja s predstavniki študentskih društev in klubov ter vzpostavitev 

digitalne platforme za predloge študentov. 

 

Zaključek mojega programa ni zgolj obljuba, da bom vodil ŠOU z odgovornostjo in zanosom. 

Je povabilo vsem študentkam in študentom, da se pridružijo skupnemu prizadevanju za boljšo 

študentsko prihodnost. Verjamem, da lahko skupaj dosežemo več – ne le v smislu izboljšanja 

vsakdanjega študentskega življenja, temveč tudi v oblikovanju močne in povezane skupnosti, 

ki bo zgled solidarnosti in napredka. 

 

Naj bo ŠOU organizacija, ki ne le zastopa, temveč tudi navdihuje. Organizacija, ki ne le 

odgovarja na vprašanja, temveč odpira nova vrata. In naj bo to moje poslanstvo, če mi boste 

zaupali priložnost, da vas vodim v naslednjem mandatu. 

 

S spoštovanjem in z iskreno željo po soustvarjanju boljše prihodnosti za vse študente, 

 

Klemen Petek 

Kandidat za predsednika ŠOU v Ljubljani 
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